
 

 

Jegyzőkönyv 

 

 

 

 

Készült: Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 2016. július 5-én 15.00 

órai kezdettel megtartott soron kívüli üléséről. 

 

 

Ülés helye: Közös Önkormányzati Hivatal Jászivány 

 

Jelen vannak: Tari András   polgármester 

Mihályi Zoltán  alpolgármester 

Kálmán Miklós  képviselő 

Kökény Gizella  képviselő 

Szabadosi Katalin  képviselő 

 

   Márkus Erika jegyző 

 

 

Tari András: Tisztelettel köszöntöm a képviselőtestület tagjait, megállapítom, hogy mindenki 

jelen van, testületünk határozatképes. Mielőtt elkezdjük az ülést, szeretném, ha egy perces 

néma felállással megemlékeznénk Banka Ferenc polgármester úrról, aki nemrégiben hunyt el. 

Köszönöm! Folytassuk. Aki egyetért a meghívóban kiküldött napirendi pontok 

meghatározásával kérem kézfelnyújtással jelezze. Megállapítom, hogy a képviselőtestület a 

napirendi pontokat 5 IGEN szavazattal megtárgyalásra elfogadta és az alábbi határozatot 

hozza:  

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

131/2016.(VII. 5.) határozata 

Az ülés napirendi pontjainak elfogadására 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete az ülés napirendi pontjaira tett 

javaslatot megtárgyalásra elfogadja. 

 

Határozatról: 

1.) Tari András polgármester 

2.) Márkus Erika jegyző 

 

- értesül. 

 

 

NAPIREND TÁRGYALÁSA  

 

1. napirendi pont: Beszámoló a TRV ZRt 2015. évi munkájáról 

Előadó Tari András polgármester 

    Előterjesztés írásban mellékelve 



Tari András: Az előterjesztést írásban megkaptuk.  

Szabadosi Katalin. Azt írja, hogy a szolgáltatás zavartalannak mondható. Hát jelenleg nem ezt 

tapasztaljuk. A vízminőség is borzalmas.  

Mihályi Zoltán? Mitől van ez a sok víznyomás ingadozás? 

Tari András: A szűrők ilyenkor berakódnak. 

Kálmán Miklós: Miért érezhető annyira a klór a vízben, amikor azt folyamatosan adagolja az 

automata? Ha engedjük a csapon a vizet, csípi a szemünket a klórgáz. 

Kökény Gizella: Főzni egyáltalán nem lehet vele. 

Tari András: Nincs még teljesen kész. A helyi vízügynek még nincs átadva, még tart a 

tesztüzem mód. Ha átadják, nem lesznek ilyen problémák. Számítógép irányít mindent, 

amikor rendesen beáll majd, nem lesz vele baj. Ha most valami elromlik nem a TRV ZRt 

dolgozói javítják, hanem akik az egész rendszert megcsinálták. A háziorvos is felhívott, hogy 

sokan panaszkodnak a víz minőségére, neki is ugyanezt elmondtam. Kértem a TRV ZRt-t, 

hogy adjanak hivatalos tájékoztatást, amit a lakosságnak is elmondhatunk. Annyit kértek, ha 

észleljük a problémákat szóljunk, és átmosatják a rendszert. Nagyon sokszor hívom őket, mert 

egyrészt a lakosság részéről sok panasz érkezik, másrészt és magam is látom. 

Kökény Gizella: Arról lehet tudni valamit, hogy miért nem havonta olvassák le az 

óraállásokat? Miért kell átalányt fizetni? Miért nem lehet a régi rendszert folytatni? Nem 

tudnak munkaerőt biztosítani? Az idősebb emberek ezt nehezményezik, és több alkalommal 

szóvá tették. 

Tari András: Gondolom, hogy majd félévente leolvassák, és akkor számlázzák a valódi 

fogyasztást. Mint a többi szolgáltató. 

Márkus Erika: Szintén a TRV ZRt-től jött egy levél, amit tárgyalnunk kell majd. Jogszabályi 

változásra való hivatkozással innentől az önkormányzatnak, mint tulajdonosnak a feladata a 

vízóra cseréket kifizetni. A TRV ZRt elvégzi a feladatot és a számlát benyújtja az 

önkormányzatnak. Felhívtam Jánoshida polgármesterét, Eszes Bélát, aki a JÖSZ nevében a 

kormányhivatal állásfoglalását kéri ez ügyben. Ezzel most senki nem ért egyet. Ezt majd csak 

akkor tárgyaljuk, ha az állásfoglalás megérkezik.  

Tari András: Elfogadja a képviselőtestület a TRV ZRt beszámolóját? Megállapítom, hogy 5 

igen szavazattal egyhangúan elfogadtuk.  

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

132/2016.(VII. 5.) határozata 

A Tiszamenti Regionális Vízművek ZRt ivóvízellátás feladatainak ellátásáról szóló 

beszámoló elfogadásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a TRV ZRt ivóvízellátás 

feladatainak ellátásról szóló beszámolóját a jegyzőkönyv melléklete szerinti tartalommal 

elfogadta.  

 

A határozatról:  

 

1) Tiszamenti Regionális Vízművek ZRt Szolnok 

2) Tari András polgármester 

3) Márkus Erika jegyző 

- értesülnek. 

 

 

 



2. napirendi pont: Önkormányzati terület megvásárlásáról 

Előadó Tari András polgármester 

    Előterjesztés írásban mellékelve 

 

Tari András: Hárskuti Manó nagykapujától befelé van egy önkormányzati utunk, amit 

szeretne megvásárolni, ez az út, bevezet a tanyájukhoz.  

-                                                                   -                                                                - 

Közben Kökény Gizella képviselő, falugondnoki munkája miatt távozott a testületi ülésről.  

-                                                                   -                                                                - 

 

Márkus Erika: A földkönyvben megnéztem és hoztam is nektek, hogy a 0157/9 hrsz terület, 

önkormányzati tulajdon. Sajnos a lehetősége sincs meg, hogy az önkormányzat eladja, ha 

ezzel elvesszük a többi földtulajdonos bejárási lehetőségét a földjéhez, és az út olyan 

önkormányzati tulajdon, ami a törvény értelmében el nem idegeníthető vagyontárgy. A tanya 

körül van egy nagy földterület, ami a Hárskuti Manó nagymamájáé volt, amit valószínű, hogy 

a család örökölt meg, tehát elméletileg a család tulajdona maradt. Ha tehát nincs más 

tulajdonos akihez az út vezet, akkor ezt a földterületet először át kell minősíttetni azzá 

amilyen földterület a környezetében van, és azt követően lehet eladni. Nagyon kell figyelni 

arra, nehogy olyan ingatlant érintsen, amelytől a bejárási lehetőséget ellehetetlenítjük. Mivel 

itt több tanya is volt, a földkimérő bizottságnak minden egyes tanyához biztosítani kellett a 

bejárási lehetőséget. A törvény értelmében ezek a bejárási lehetőségű utak, önkormányzati 

tulajdonba kerültek.  

Tari András: Itt nincs más, akinek még ingatlantulajdona van, csak a Hárskuti család.  

Márkus Erika: Ha nincs senki, akinek a bejárási lehetőségét ellehetetlenítjük, és nem tudná 

másképp az ingatlanát megközelíteni, akkor elméletben lehet beszélni arról, hogy átminősítés 

után eladjátok a földterületet.  

Kálmán Miklós: Meg kell tudni, hogy hány forintba kerül a földterület átminősítése, ezt a 

kérelmezővel tudatni és megkérdezni, hogy vállalja-e a költségek megfizetését.  

Tari András: Van-e szándékunkban eladni ezt a területet? 1389m2 nagyságú. 

Kálmán Miklós: Nem használtuk, eddig sem hasznosítottuk. 

Márkus Erika: Kössünk egy megállapodást, hogy a kérelmező vállalja a költségek 

megtérítését.  

Tari András: Javaslom, hogy a Földhivataltól érdeklődjük meg az átminősítés összegét, és 

keressük meg kérelmezőt azzal, hogy a képviselőtestület eladja a területet amennyiben 

kérelmező átvállalja a költségeket. Elfogadja a Képviselőtestület a javaslatot? Amennyiben 

igen, kérem kézfelnyújtással szavazzunk. Megállapítom, hogy 4 IGEN szavazattal 

egyhangúan elfogadtuk. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

133/2016.(VII. 5.) határozata 

Hárskuti Manó területvásárlási kérelme 
 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestülete Hárskúti Manó kérelmét tárgyalva 

elhatározza, a 0157/9 hrsz-ú, 1389m2 nagyságú terület értékesítéséhez hozzájárul, amelynek 

meg kell teremteni a jogi feltételeit, és a kérelmező vállalja a földterület átminősítésének 

költségeit. 

 

A határozatról: 

1. Hárskuti Manó Jászivány 



2. Tari András polgármester 

3. Márkus Erika jegyző 

- értesülnek. 

 

 

 

3. napirendi pont: Kossuth utca lakóinak kérése 

Előadó Tari András polgármester 

    Előterjesztés írásban mellékelve 

 

Tari András: Egy lakossági kérés: „A Kossuth utca lakóinak nevében azzal a kéréssel fordulok 

a képviselőtestület felé, hogy valamilyen módon az utca forgalmát lassítani szíveskedjenek. 

Gyermekeink veszélyben vannak, a gyakran 80-90 km/óra sebességgel száguldó 

személygépkocsik miatt.” 

Kálmán Miklós: Sajnos a Kövesúton is ugyanez a helyzet, mióta meg lett javítva az út.  

Márkus Erika: Ki kell tenni egy sebességkorlátozó táblát. 

Mihályi Zoltán: Sokat nem érünk el vele, mert nem veszik figyelembe. Inkább „fekvő rendőr” 

kellene, az némileg csökkentené a sebességet. Ha kihelyezünk ilyen elemeket, akkor forgalmi 

rend változás táblát is ki kell tenni. 

Tari András: Az utcában két ilyen sebességkorlátozó küszöböt is el kell helyezni, évek óta ez a 

probléma. Támogatom az ötletet, és felhatalmazom Mihályi Zoltán alpolgármestert ennek 

megvásárlására. 

Mihályi Zoltán: Utánajárok, mennyibe kerül majd és hogyan kell elhelyezni, hová lehet 

letenni.  

Tari András: Elfogadja a Képviselőtestület a javaslatot? Amennyiben igen, kérem 

kézfelnyújtással szavazzunk. Megállapítom, hogy 4 IGEN szavazattal egyhangúan elfogadtuk. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

134/2016.(VII. 5.) határozata 

A Kossuth utcai forgalom lassításáról  

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete forgalomlassító küszöböt helyez el a 

Kossuth utca és a Kövesút egyes szakaszain forgalomlassítás céljából, és az utcában kihelyezi 

a „forgalmi rend változás” jelzőtáblát. 

 

Felelős: Mihályi Zoltán alpolgármester 

 

A határozatról:  

1.) Mihályi Zoltán alpolgármester 

2.) Tari András polgármester 

3.) Márkus Erika jegyző 

4.) Jászszentandrási Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Csoportja 

- értesülnek. 

 

 

 

4. napirendi pont: Medicopter Alapítvány támogatás kérése 

Előadó Tari András polgármester 

    Előterjesztés írásban mellékelve 



Tari András: A MEDICOPTER Alapítvány, mint a Magyar Légimentő Nonprofit Kft. 

szerződéses támogatója ezúton kéri az Ön, illetve Cége támogatását kitűzött céljai 

megvalósításához. Az alapítvány célja: Az egész országra kiterjedően elősegíteni a 

hatékonyabb légi mentést, és e tevékenység ellátásához biztosítani kívánja a szükséges 

anyagi, tárgyi és személyi feltételeket. A Magyar Légimentő Nonprofit Kft. az egész ország 

területén évről évre egyre több életet tud menteni adományozóink segítségével. Napjainkban 

egyre több katasztrófa, járvány szedi áldozatait. Sajnos a háztartási, óvodai, iskolai balesetek 

a kisgyermekek és az idősebb korosztály között is gyakoribbak. Nincs megrázóbb élmény 

annál, amikor tehetetlenül állunk, hiába áldoznánk fel mindenünket hogy segítsünk! Kérjük 

segítségüket, hogy a légimentő szolgálat szállító eszközei elegendő megfelelő műszerekkel 

rendelkezzenek. A mentőszolgálat dolgozói nap mint nap emberfeletti küzdelmet folytatnak 

életüket kockáztatva a bajbajutottak megmentéséért. Segítsünk nekik is. 

Természetesen szoros kapcsolat van kiemelten a szülészet és gyermek intenzív osztályokkal 

országosan, úgy műszeres támogatással mint egyedi esetekben anyagi segítséget nyújtva 

rászorult balesetet szenvedett részére. 

Tari András: Én 20 ezer forintot javaslok adni. Hogyan gondolja a képviselőtestület?  

Szabadosi Katalin: Én többet adnék. 

Mihályi Zoltán: Én 30 ezer forintot gondoltam.  

Tari András: Egyetért a képviselőtestület hogy 30 ezer forint támogatást nyújtsunk az 

Alapítványnak? Amennyiben igen, kérem kézfelnyújtással szavazzunk. Megállapítom, hogy 4 

IGEN szavazattal egyhangúan elfogadtuk. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

135/2016.(VII. 5.) határozata 

A Medicopter Alapítvány támogatásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a Medicopter Alapítvány részére 

harmincezer forint összegű támogatást nyújt. 

 

A határozatról:  

1. Medicopter Alapítvány Budapest 

2. Tari András polgármester 

3. Márkus Erika jegyző 

4. Jászszentandrási Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Csoportja 

 

 

 

5. napirendi pont: 2016. évi JÖSZ tagdíj megállapítása 

Előadó Tari András polgármester 

    Előterjesztés írásban mellékelve 

 

Tari András:  

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

136/2016. (VII. 5.) határozata  

Jászsági Önkormányzatok Szövetsége részére fizetendő 2016. évi tagdíjról  

 

1.) Jászivány Község Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja a Jászsági 

Önkormányzatok Szövetsége (5100 Jászberény, Szabadság tér 16.) 2016. évi tagdíját 

az alábbiak szerint:  



 

 A település lakosságszáma (2016 évi adat) alapján: 408 fő x 10,- Ft/lakos = 4080,- Ft 

A település 1,2 lakosra jutó iparűzési adója: (2015 évben 13.641.000,- Ft beszedett 

adóból) 40.120,-Ft kiegészítő tagdíj. 

A tagdíj összege összesen: 44.200-Ft 

A tagdíj átutalása az alábbi bankszámlaszámra szükséges:  

Jász-Takarékszövetkezet 69500187-11024202. 

A 2016. évi tagdíj befizetésének határideje: 2016. június 30. 

 

Felelős:  Tari András polgármester 

 

Erről értesülnek:  

1.) Tari András polgármester, helyben  

2.) Márkus Erika jegyző, helyben 

3.) Jászszentandrási Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Csoportja, helyben 

4.) Jászsági Önkormányzatok Szövetsége, Jászberény 

 

 

 

6. napirendi pont: Közvilágítási díj kedvezményes ajánlata 

Előadó Tari András polgármester 

     Előterjesztés írásban mellékelve 

 

Márkus Erika: A lényege, hogy az ÉMÁSZ küldött a közvilágítás energiadíjára egy ajánlatot 

ami két évre, 2017-és 2018 évre szól, és kedvezményes díja 13,80,- Ft kwh. Ez a mostaninál 

kedvezőbb árfekvés.  

Tari András: Amennyiben tényleg a jelenlegi kiszámlázott árnál kedvezőbb az ár, akkor 

javaslom elfogadni az ajánlatot. Elfogadja a képviselőtestület a kedvezőbb árajánlatot? 

Megállapítom, hogy a képviselőtestület 4 IGEN szavazattal egyhangúan elfogadta.  

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

137/2016. (VII. 5.) határozata  

Közvilágítás díj kedvezményes ajánlatának elfogadásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete elfogadja az ÉMÁSZ 

áramszolgáltató által küldött kedvezményes közvilágítási tarifadíjat, és felhatalmazza Tari 

András polgármestert a szerződés aláírására.  

 

Felelős: Tari András polgármester 

 

A határozatról: 

1) Tari András polgármester 

2) Márkus Erika jegyző  

- értesülnek 

 

 

 

Tari András: Ismét érkezett az ÁNTSZ-től a vízzel kapcsolatosan kifogás. Tájékoztatnak 

bennünket, hogy a vett vízminta nem volt megfelelő, ezért elrendelték a mosatást és újabb  




